
Styremøte	3.	Februar	

Tilstede:	

Fra	gamle	styret:	Oda	Danielsen	(x-leder),	Fredrik	(x-nestleder),	Tobias	(x-sponsor),	Karen	
Sofie	(x-info)	

Fra	nye	styret:	Torjus	(leder),	Britt	Ingun	(nestleder),	Petter	(material),	Magnus	(kasserer),	
Thea	(styremedlem),	Sven	Ole	(vara)	

Ikke	tilstede:	Anders	(x-kasserer),	Anne	Line	(x-material),	Jon	Andre	(x-vara)	

	

1. Gamle	saker	
a. ”Uventet	doavgift”:	Samarbeid	med	Trondhjems:	Det	har	kommet	en	uventet	

toalettavgift	på	15.000,-.	Oda	har	svart	vi	ikke	har	de	pengene.	Venter	på	
tilbakemelding.	Viktig	at	dette	diskuteres	før	neste	års	avtale.	

b. ”Økt	båtavgift”:	Gamle	styret	ønsket	å	øke	avgiften	til	300,-	per	semester	
grunnet	mangel	på	hovedsponsor,	men	glemte	å	ta	det	opp	på	gen.	vors.,	en	
eventuell	økning	må	derfor	vente	på	en	eventuell	godkjenning	på	
ekstraordinært	gen.	vors.	

c. ”Sko	i	åtter”:	Petter	Tufte	undersøker	kostnad	for	nye	sleideganger	og	nye	
sleider	for	de	som	er	ødelagt.	Den	samlede	summen	søkes	dekket	av	NTNUI	
Alumni	Peder	Strand.	Sven	Ole	tar	kontakt	så	snart	summen	foreligger.	

2. ”Ålesund	2016”:	Opprinnelig	datoer	foreslått	fra	31.	Mars	til	3.	April.	Deler	av	nye	
styret	ønsket	å	flytte	det	en	uke	frem.	Før	dette	undersøkes	videre	må	det	avklares	
om	det	er	greit	for	Ålesund,	og	om	trener	Seb	kan	komme.	Sistnevnte	ble	avklart	ila.	
Kvelden;	Seb	kan	begge	helgene.	

3. ”SL	2017”:	Britt	Ingunn	ble	benket	som	kontakt.	Hun	melder	inn	at	vi	ønsker	å	stille	
med	konkurranser	i	2000m	og	4*500m	

4. ”Bryggedugnad”:	Forslag	om	første	eller	andre	helgen	etter	påske,	hvis	vær	og	føre	
tillater	det.	

5. ”Støtte	fra	HS”:	Diskuterte	om	vi	skal	spare	deler	av	våre	midler	og	å	få	sponset	1/3	
av	summen.	Vedtok	å	gjøre	dette,	og	sørge	for	likviditet	gjennom	utsending	av	
anslåtte	egenandeler	til	Ålesund	og	Bergen	på	forhånd.	Anslagene	baseres	på	
fjorårets	estimater.	

6. ”Sponsorarbeid”:	Tobias	og	Thea	samarbeider	om	å	sende	faktura	til	Spar	så	fort	som	
mulig,	samtidig	som	de	legger	ved	søknad	om	forlengelse	av	avtalen	i	et	semester	til.	

7. ”SM	2016”:	Torjus	undersøker	hoteller	i	Bergen	med	roforbundets	spesialpris.	Det	
kan	trygt	bookes	rom	for	3	åttere	+	2	personer.	Det	må	vurderes	om	det	er	realistisk	
med	4	åtttere.	Styret	ber	videre	uttakskomiteen	om	å	komme	med	en	liste	med	
utøvere	det	er	høy	sannsynlighet	for	at	vil	få	en	plass	i	en	båt	til	SM,	og	som	kan	dra,	
og	leverer	den	til	styre,	som	siden	vil	oppfordre	til	kjøp	av	flybillett	til	de	aktuelle.	

8. ”Løpeguide”:	Fredrik	og	Britt	Ingunn	utveksler	erfaringer	og	utarbeider	i	den	
sammenheng	en	ny	løpedugnadsliste.	

9. ”Tirsdagstreninger”:	Må	sette	opp	trenerliste	for	disse	øktene,	samt	gjøre	noen	grep	
for	å	øke	deltagelse	på	økt	nr.	2.	



10. ”Testuke	10”:	Må	blestes,	med	understrekning	av	hvor	viktig	disse	testresultatene	er	
for	uttakskomiteen.	

11. ”Trenersaken”:	Oda	venter	på	svar	fra	Torvald	om	hva	trener	(Seb)	vil	koste	i	2016.	
12. ”Sesongåpningsfest”:	Styret	har	vedtatt	å	invitere	til	sesongåpningsfest	på	

studenterhytta	lørdag	den	27.	Februar.	Sven	Ole	fikk	hovedansvar	for	å	lage	en	
festkomite	og	bleste	eventen.		
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